
 
Generalforsamling for brugerrådet mandag den 27. januar 2020. 

1. Valg af dirigent.  

Ulla blev valgt. 

2. Valg af stemmetællere. 

Helle Yde, Pernille og Inge-Lise blev valgt.  

3. Beretning.  

Claus BS fik Ulla til at læse formandsberetningen op. Beretningen kan læses på AC-klubbens 

hjemmeside: ”ackb.dk” 

4. Regnskab.  

Michael fra kontoret læste regnskabet op. Indtægter: medlemskontingent ca. 12.000 + salg af CD’er 

900 kr. + donation fra anonym borger 15.000 kr. Udgifter: bl.a. gaver, Blækklatten, foredrag (snak) 

+ musik (Konkurs). Årsregnskabet giver hermed et plus på 15.396 kr. Der er et plus på kontoen på 

ca. 52.000 kr. i alt. Regnskabet er revideret af kontoret. Kopi af regnskabet kan fås hos Brugerrådet. 

 

5. Evt. Indkomne forslag. (Forslag skal være formanden i hænde senest 20. januar 2020).  

Der er ikke indkommet nogle forslag. 

6. Valg til brugerrådet - toårig periode (Stiller op igen Helle Antonsen, Leif S. Jensen, Heine 

Buskbjerg og Inge Jakobsen er på valg).  

Inge-Lise læste stemmerne op, Pernille satte streger ved de opstillede. Resultatet blev som følger: 

Helle A fik 28 stemmer - Heine fik 22 - Leif fik 17 - Henning fik 13 - Benny fik 7 - Inge fik 7. Helle 

og Heine er nyvalgte medlemmer af Brugerrådet – Leif og Henning er suppleanter. 53 havde stemt – 

heraf 5 blanke stemmer. 

7. Gennemgang af valgprocedure.  

Kan læses på AC-klubbens hjemmeside under ”vedtægter”. Punkt 6 og 7 skal byttes rundt næste år. 

 

8. Valg af revisor og revisor suppleant i lige år. 

Michael og Inge fra kontoret blev genvalgt. 

 

9. Eventuelt. 

Henrik foreslog, der bruges extra penge til en fest i 2021, når der er 50-års jubilæum for Bytoften. 

Claus fortalte, Brugerrådet ikke er blevet spurgt om, hvor meget de skal inddrages i jubilæet. 


